

Smart Counter Light. Follow the installation instructions.

1. install the batteries
2. install the counter at the height of 1,2-1,4 m from the floor so the sensor is directed parallel to the floor.

Attention: the counter is sensitive to changes of light, so it should be installed in places with constant light intensity.

Avoid direct sunlight on the counter

A - recessed reset button.

For reset or zero indications press a thin subject, for example, a ball pen, on the recessed button.

B - sensor

The sensor responds to the change of light.

C - the display

Information about visitors displays instantly on the display.



Smart Counter Лайт. Инструкция по установке

1. Установить батарейки
2. Установить счетчик на высоте 1,2-1,4 м от пола, так, чтобы сенсор «смотрел» параллельно полу.

Внимание: счетчик восприимчив к изменению света, по этому его следует устанавливать в местах с постоянной интенсивностью света. Избегайте попадания прямых солнечных лучей на сенсор.

A - утопленная кнопка сброса

Для сброса или обнуления показаний нажмите тонким предметом, к примеру шариковой ручкой, на утопленную кнопку.

B - сенсор

Сенсор реагирует на изменение света

C - дисплей

На дисплее мгновенно отображается информация о посетителях

GUARANTEE CERTIFICATES

According the terms of storage conditions, transportations, installation and operation. A warranty period of counter using – 1 year from the date of sale.

ГАРАНТИЙНЫЕ ОБЯЗАТЕЛЬСТВА

При соблюдении условий хранения, транспортирования, монтажа и эксплуатации.

Гарантийный срок эксплуатации счетчика – 1 год со дня продажи.